
Z A P I S N I K
sa TRIDESET OSME sednice Skupštine grada

Čačka, održane 24. i 27. septembra  2010. godine,
  u velikoj sali Skupštine grada

Čačka  u Čačku

Sednica je počela u 10 sati i 20 minuta.

Sednicu je, u skladu sa članom 123. Poslovnika Skupštine, otvorio i predsedavao joj 
Veljko Negovanović, predsednik Skupštine grada Čačka.

Predsednik Skupštine je obavestio odbornike da je na početku sednice, prema izveštaju 
koji je dobio od Stručne službe skupštine, prisutno 69 odbornika. 

Pored  odbornika  sednici  Skupštine  su  prisustvovali  Gradonačelnik,  zamenik 
Gradonačelnika,  članovi  Gradskog  veća,  predstavnici  Gradskih  uprava  i  predstavnici 
sredstava javnog informisanja.

Sednici od početka do zaključenja nisu prisustvovali odbornici Radovanović Dragan, 
Vučić Milka i Blagojević Slobodan.

Skupština je opravdala odsustvo sa sednice Radovanović Draganu, koji je prijavio da 
nije  u mogućnosti da prisustvuje  današnjoj sednici Skupštine.

Predsednik  Skupštine  je  obavestio  odbornike  da  su  u  skladu  sa  članom 57.  i  59. 
Poslovnika o radu Skupštine izvršene promene u sastavu odborničke grupe Srpske radikalne 
stranke i  da je predsednik ove odborničke grupe Miladin Subotić,  a zamenik  predsednika 
Sanja  Golubović.  Takođe,  obrazovana  je  nova  odbornička  grupa  „Radikali  Čačka“  i 
predsednik ove odborničke grupe dr Svetlana  Mladenović a zamenik  predsednika Predrag 
Gojković.

Predsedavajući, predsednik Skupštine je potom obavestio odbornike da im je uz poziv 
za današnju sednicu Skupštine dostavljen  zapisnik sa 37. sednice Skupštine,  radi usvajanja.

Pitao  je  odbornike  da  li  ima  primedaba  na  zapisnik  sa  trideset  sedme  sednice 
Skupštine od  6. i 8. jula   2010. godine.  

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je, sa 62 glasa za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se zapisnik sa trideset sedme sednice Skupštine grada Čačka od 6. i 8.  jula 
2010. godine, bez primedaba.

Zatim je predsedavajući, predsednik Skupštine obavestio odbornike da im je predlog 
dnevnog reda sa odgovarajućim materijalom  dostavljen uz poziv za sednicu.



Pitao je odbornike da li ima predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda.

Za reč se javio Branislav Lazović koji je podsetio da je pre godinu dana predloženo da 
se u distributivnoj mreži za gas izvrši provera parametara za isporuku gasa potrošačima, a da 
odbornici Skupštine još uvek nisu obavešteni da li je to učinjeno. Smatra da navedene analize 
ne može da vrši  „Srbijagas“,  jer  je  istovremeno i  distributer,  već  izvršilac  treba  da  bude 
stručna neutralna komisija. Naglasio je da je cena gasa u Srbiji mnogo viša nego u drugim 
zemljama,  navodeći  primer  Nemačke.  S  obzirom  da  se  bliži  grejna  sezona  i  najavljeno 
poskupljenje gasa, a postoji sumnja da „Srbijagas“ ne isporučuje kvalitetan gas potrošačima, 
mišljenja je da ovu temu treba uvrstiti u dnevni red ove sednice Skupštine. 

Predsednik Skupštine je predložio da se zbog složenosti problema ova tačka  uvrsti u 
dnevni red  za narednu sednicu Skupštine.

Skupština je, sa 58 glasova za, prihvatila ovaj predlog.

Zatim  se  za  reč  javio  Slobodan  Vujadinović,  koji  je  izneo  zahtev  mnogobrojnih 
građana, a uz saglasnost odborničke grupe DS – SPO, da se kao tačka dnevnog reda uvrsti  
informacija  o  rekonstrukciji  raskrsnice  u Konjevićima,  jer  građani  koji  stanuju oko crkve 
nemaju mogućnost prilaza  domaćinstvima, kao i rekonstrukciji ulice Đorđa Tomaševića. 

Predsednik Skupštine je stavio na glasanje predlog da se kao 10. tačka dnevnog reda 
uvrsti

- Informacija o rešavanju problema priključka ulice na kružni tok
              u naselju Konjevići, i rekonstrukciji ulice Đorđa Tomaševića

Skupština je, sa 62 glasa za, prihvatila ovaj predlog.

 Pošto više nije bilo predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda Skupština je sa 65 
glasova za, utvrdila za današnju sednicu sledeći

D n e v n i   r e d

1. Predlog za razrešenje zamenika predsednika Skupštine

2. Predlog za razrešenje jednog člana i izbor novog člana Gradskog veća

3. Izveštaj o izvršenju budžeta grada Čačka za period 01.01.2010. godine do 
30.06.2010. godine

4. Predlog odluke o izmenama i dopunama odluke o budžetu grada Čačka za 
2010. godinu

5. Predlog odluke o izmeni odluke o javnom zaduživanju grada Čačka

6. Predlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  izmene  i  dopune  programa 
poslovanja  JP “Gradac“  Čačak za 2010. godinu



7. Predlog  izmena  i  dopuna  programa  obavljanja  i  razvoja  komunalne 
delatnosti za 2010. godinu

8. Predlog izmena i  dopuna programa uređivanja građevinskog zemljišta za 
2010. godinu

9. Predlog izmena i dopuna programa izgradnje i održavanja javnih puteva i 
ulica za 2010. godinu

10. Informacija o rešavanju problema priključka ulice na kružni 
      tok u naselju Konjevići i rekonstrukciji ulice Đorđa Tomaševića

11. Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku Upravnog odbora JKP 
„Moravac“ Mrčajevci o cenama vode

12. Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku Upravnog odbora JKP 
„Moravac“  Mrčajevci o cenama usluga iznošenja i deponovanja kućnog 
smeća u Mrčajevcima

13. Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku Upravnog odbora JKP 
„Moravac“ Mrčajevci o cenama pijačnih usluga

14. Predlog rešenja o razrešenju odnosno izboru dva člana Komisije za kadrove 
i  mandatno-imunitetska pitanja

15. Predlozi Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja

16. A) Nacrt odluke o uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Rošci

B) Predlog odluke o raspisivanju referenduma  radi donošenja
     Odluke o uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Rošci

     V) Predlog odluke o obrazovanju Komisije za sprovođenje referenduma
          u Mesnoj zajednici Rošci

 17. Odbornička pitanja i odgovori

RAD PO POJEDINIM TAČKAMA DNEVNOG REDA

PRVA TAČKA: Predlog     za     razre  š  enje     zamenika     predsednika     Skup  š  tine  

Predsednik  Skupštine  je  obavestio  odbornike da je  dostavljen  zahtev  jedne trećine 
odbornika za razrešenje zamenika predsednika Skupštine Sanje Golubović, a da se u skladu sa 
članom 39. Zakona o lokalnoj samoupravi i članom 33. Poslovnika, razrešenje vrši na isti 
način i po istom postupku po kome je biran.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.



U pretresu su učestvovali Miladin Subotić, Svetlana Mladenović, Branislav Lazović, 
Veljko Negovanović, Rade Vlastelica, Sanja Golubović, Dmitar Popović, Stojan Marković, 
Predrag Blagojević, Tomislav Erić, Nadežda Vuksanović i Saša Trifunović.

Miladin Subotić je mišljenja da je trebalo obrazložiti zahtev za razrešenje zamenika 
predsednika Skupštine i  podsetio da je pre samo pet meseci  na inicijativu istih odbornika 
izabrana Sanja Golubović. Smatra da su odbornici nove odborničke grupe „Radikali Čačka“ 
lične interese stavili ispred interesa stranke, da su dobili radna mesta, imenovani u upravne i 
nadzorne odbore preduzeća i ustanova a članovi njihovih porodica u školske odbore.

Svetlana Mladenović je rekla da su odbornici  novoformirane odborničke grupe bili 
prinuđeni da, u interesu grada, istupe iz Srpske radikalne stranke u kojoj vlada jednoumlje.

Branislav Lazović je naglasio da se zamenik predsednika Skupštine bira  četvrti put u 
ovom mandatu i da se ne može reći da su  te promene u interesu grada. Mišljenja je da su 
nekad odbornici Srpske radikalne stranke predstavljali jaku opoziciju a da ih sada Nova Srbija 
koristi za svoj opstanak na vlasti, i dodao da će se to dogoditi i odbornicima Socijalističke  
partije  Srbije.  Ukazao  je  da  se  vlast  koristi  za  zapošljavanje  članova  stranke  i  njihovih 
porodica, da su mnoge privatizacije tajno izvršene, da u ovaj grad ne dolaze  ni ministri, ni 
investitori a da su sve veće investicije urađene iz republičkog budžeta.

Veljko Negovanović je rekao da dok SPS nije bila u koaliciji  na vlasti,  sve akcije 
opozicije  su  pokretane  na  njegovu  inicijativu,  ali  je  podsetio  da  nije  imao  podršku  svih 
odbornika i odborničkih grupa opozicije. 

Rade Vlastelica je rekao da je, po njegovom mišljenju, povređen član 122. Poslovnika 
o radu Skupštine.

Predsednik Skupštine  je  pozvao  odbornike  da  se  izjasne  da  li  je  bilo  povrede 
Poslovnika.

Prilikom izjašnjavanja 28 glasova je bilo  za,  i  39 glasova protiv,  pa je predsednik 
Skupštine konstatovao da nije povređen Poslovnik.

Sanja Golubović je rekla  da u Srpskoj  radikalnoj  stranci   ne vlada jednoumlje,  da 
članovi ove stranke nisu bili zadovoljni odlukom o ukidanju TV prenosa, a nova odbornička 
grupa  čini  sve  da  ostane  u  koaliciji  na  vlasti.  Međutim,  konačni  sud  će  dati  građani  na 
izborima.

Dmitar Popović  se  složio  sa  odbornikom  Radom  Vlastelicom  da  je  povređen 
Poslovnik i tražio je mišljenje sekretara Skupštine.

Ljubodrag Petković, sekretar Skupštine grada je objasnio, da je predsednik Skupštine 
pravilno postupio jer je odbornik Rade Vlastelica tražio da se Skupština izjasni da li je bilo 
povrede Poslovnika.

Rade Vlastelica je podsetio da je Sanja Golubović, zamenik predsednika Skupštine 
izabrana na sednici kojoj odbornici Odborničke grupe G17 plus-LDP nisu prisustvovali, pa iz 
tog razloga neće učestvovati ni u razrešenju. Smatra da je trebalo obrazložiti podneti predlog.



Stojan Marković je  ukazao da je  televizijski  prenos potreban zbog ove  a  i  drugih 
sličnih situacija. Rekao je da pre svega treba raditi u interesu grada i obezbediti radna mesta 
za građane.

Predrag Blagojević je rekao da se njegova odbornička grupa neće mešati u kadrovske 
probleme  drugih  stranaka  jer,  pošto  nije  učestvovala  u  izboru,  neće  učestvovati   ni  u 
razrešenju zamenika predsednika Skupštine.

Tomislav Erić  je  pitao  da  li  momentom  razrešenja  izabrana  lica  stiču  pravo  na 
naknadu u trajanju od šest meseci i kako to utiče na budžet grada.

Nadežda Vuksanović,  načelnik  Gradske  uprave  za  opšte  i  zajedničke  poslove  je 
objasnila da zamenik predsednika Skupštine nije lice zaposleno u organima grada i da danom 
prestanka funkcije prestaje i pravo na naknadu.

Saša Trifunović je ukazao da su isti odbornici potpisali predlog za izbor i predlog za 
razrešenje zamenika predsednika Skupštine i pitao da li su ti odbornici ucenjeni. Naglasio je 
da  su  odbornici  Odborničke  grupe  „Radikali  Čačka“  isključeni  članovi  Srpske  radikalne 
stranke.

Na predlog predsednika Skupštine da se utvrdi kvorum, prebrojavanjem je utvrđeno da 
sednici prisustvuje 64 odbornika.

Za reč se javio Rade Vlastelica koji je izrazio sumnju u utvrđivanje kvoruma i tražio 
da se kvorum utvrdi prozivanjem odbornika.

Prozivanjem odbornika  sekretar  Skupštine  je  utvrdio  da  sednici  prisustvuje  71 
odbornik.  

Pošto  se  u  pretresu  više  niko  nije  javio  za  reč,  predsednik  Skupštine  je  pojasnio 
odredbe Poslovnika kojim je propisan postupak razrešenja zamenika predsednika Skupštine.  

Skupština je zatim, na predlog predsednika Skupštine, sa 64 glasa za, u Komisiju koja 
će  sprovesti  postupak  izjašnjavanja  o  razrešenju  zamenika  predsednika,  izabrala  za 
predsedavajućeg  Miroslava  Jojića,  odbornika  sa  izborne  liste  NS  –  DSS,  a  za  članove 
Dragana Andrića,  odbornika sa izborne liste DS- SPO,  Miroslava Melajca,  odbornika sa 
izborne  liste  SPS –  PUPS,   Petra  Milosavljevića,  odbornika  Odborničke  grupe  „Radikali 
Čačka“, i Duška Selakovića, odbornika sa izborne liste LDP – Zeleni. 

Predsednik Skupštine je zatim pozvao Komisiju da sprovede postupak izjašnjavanja i 
odredio pauzu u radu Skupštine u 11 sati i 35 minuta,  dok se glasanje ne obavi. 

Sekretar  Skupštine je zatim obavestio  odbornike da je  u  međuvremenu na sednicu 
došao odbornik  Miroslav Petrović, pa sednici prisustvuje ukupno 72 odbornika. 

Zatim je obavljeno glasanje.
* * *

Po završenom glasanju predsedavajući Komisije je objavio rezultate izjašnjavanja.



Za predlog za razrešenje zamenika predsednika Skupštine je glasalo 39 odbornika, 
protiv  razrešenja je  glasalo 27 odbornika od ukupno 72  odbornika koji  su glasali,  pa je 
predsedavajući   konstatovao  da  je  prihvaćen  predlog  za  razrešenje  zamenika  predsednika 
Skupštine .

Za  reč  se  javio  odbornik  Rade  Vlastelica  ukazujući  na  povredu  Poslovnika  jer  je 
prozivkom utvrđeno da sednici prisustvuje 71 odbornik, a glasalo je 72. 

Sekretar Skupštine je ponovio da  je posle prozivke u salu Skupštine ušao odbornik 
Miroslav Petrović pa je proglašen kvorum od 72 odbornika.

Predsednik  Skupštine  je  konstatovao  da  je  Sanja  Golubović   razrešena  dužnosti 
zamenika predsednika, pa je Skupština  zatim nastavila rad po sledećoj tački dnevnog reda.

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

DRUGA TAČKA: Predlog za razrešenje jednog člana i izbor novog 
                               č  lana     Gradskog     ve  ć  a  

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podneo  je  Velimir  Stanojević, 
gradonačelnik grada Čačka, koji je obavestio odbornike o razlozima za predloženo razrešenje 
i istovremeno je predstavio predlog za novog člana Gradskog veća.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu su učestvovali Branislav Lazović, Predrag Blagojević, Duško Selaković i 
Stojan Marković.

Branislav  Lazović  je  rekao  da  Gradonačelnik  postupa  po  novom  koalicionom 
sporazumu sa novom odborničkom grupom. Mišljenja je da je odbornicima trebalo dostaviti 
Izveštaj o radu člana Gradskog veća Dragoslava Tančevića i razloge za njegovo razrešenje. 
Smatra da bi odbornici trebali da znaju za koje su oblasti zaduženi članovi Gradskog veća i da 
se dostavljaju i njihovi pojedinačni izveštaji. Neće podržati predlog za razrešenje Dragoslava 
Tančevića jer nije čuo ništa o njegovom radu.

Predrag  Blagojević  je  ocenio  da  pogrešna  kadrovska  rešenja  štete  gradu  i  koštaju 
budžet a sve se čini za opstanak na vlasti.

Duško  Selaković  je  imao  primedbu  jer  nisu  dostavljeni  izveštaji  o  radu  Jovanke 
Jovanović dok je bila na funkciji zamenika predsednika Skupštine i Dragoslava Tančevića 
člana Gradskog veća čije se razrešenje predlaže.  Smatra da i odbornici  i građani treba da 
znaju šta rade čladovi Gradskog veća.z. Izneo je stav Odborničke grupe G17 plus-LDP da 
neće glasati za ovaj predlog.

Stojan Marković je izrazio zabrinutost jer je član Gradskog veća čije se razrešenje 
traži zadužen za kulturu, oblast koja uvek prva „strada“. Pitao je da li je Dragoslav Tančević 
vratio kredit namenjen za poljoprivredu. 



Na  pitanja  i  primedbe  iznete  u  toku  pretresa  odgovarao  je  Velimir  Stanojević, 
gradonačelnik grada Čačka.
 

Zatim je predsednik Skupštine predložio da postupak glasanja po ovoj tački dnevnog 
reda sprovede Komisija  u  istom sastavu kao po prvoj  tački.  Za  ovaj  predlog je  bilo   53 
odbornika, protiv je bilo 5 odbornika, pa je predsednik Skupštine konstatovao da je predlog 
prihvaćen. 

Za reč se javio Rade Vlastelica koji je tražio da se broj prisutnih odbornika utvrdi 
prilikom predaje glasačkih listića odbornicima.

Predsednik Skupštine je zatim pozvao Komisiju i to predsedavajućeg Miroslava Jojića, 
članove Dragana Andrića, Miroslava Melajca, Petra Milosavljevića i Duška Selakovića, da 
sprovede postupak izjašnjavanja i odredio pauzu u radu Skupštine u 12 sati i 40 minuta,  dok 
se glasanje ne obavi. 

Po završenom glasanju predsedavajući Komisije je objavio rezultate izjašnjavanja.

Za predlog za razrešenje Dragoslava Tančevića, člana Gradskog veća i izbor Jovanke 
Jovanović  za  novog  člana  Gradskog  veća,  glasalo  je  39  odbornika,  protiv  je  glasalo  25 
odbornika od ukupno 68  odbornika koji su glasali. 

Predsedavajući  je  konstatovao  da  je  prihvaćen  predlog  za  razrešenje  Dragoslava 
Tančevića, člana Gradskog već i izbor Jovanke Jovanović za novog člana Gradskog veća.

Materijal po ovoj tački  je sastavni deo zapisnika.

TREĆA TAČKA: Izveštaj o izvršenju budžeta grada Čačka za period 01.01.2010. godine
                              do 30.06.2010. godine

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Zoran Todosijević, načelnik 
Gradske uprave za finansije.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu  su  učestvovali  Miladin  Ristanović,  Stojan  Marković,  Dragan Anđelić  i 
Velimir Stanojević.

Miladin  Ristanović  je  predložio  da  se  prilikom  dodele  sredstava  humanitarnim 
organizacijama  ne  uzima  kao  kriterijum  sedište  na  teritoriji  grada  već  delovanje  na  toj 
teritoriji.  

Stojan  Marković  je  mišljenja  da  su neke  stavke budžeta  ili  loše  planirane  ili  loše 
naplaćene. Naveo je primer  postavljenog panoa na staroj robnoj kući iako postoji rešenje za 
uklanjanje i poreza za motorna vozila. Pitao je ko je nadležan za naplatu takse za uređenje 
građevinskog  zemljišta.  Ukazao  je  na  velike  rashode  za  usluge  po  ugovoru,  troškove  za 
putovanja zaposlenih u Gradskoj upravi i budžet Javnog pravobranilaštva koji je u potpunosti 
iskorišćen  za  prvih  šest  meseci.  Rekao  je  da  je  njegova  Odbornička  grupa  podnela 



amandmane  radi  povećanja  pozicije  za  rekonstrukciju  niskonaponske  mreže  na  seoskom 
području.

Dragan Anđelić je imao primedbu jer u Domu u Ostri adaptacija nije dobro urađena i 
niskonaponska  mreža  je  u  vrlo  lošem  stanju,  pa  je  pitao  da  li  će  biti  sredstava  za 
niskonaponsku mrežu i kontejnere u Ostri. 

Gradonačelnik  Velimir  Stanojević  je  objasnio  da  su  iz  budžeta  grada  godinama 
izdvajana sredstva za adaptaciju Doma kulture u Ostri,  da za ovu godinu nije predviđena 
rekonstrukcija  seoskih  domova  ali  da  će  se  radovi  koji  su  već  započeti  završiti.  Za 
rekonstrukciju niskonaponske mreže  opredeliće  se  sredstva  iz  budžeta  za  sledeću godinu. 
Dodao  je  da  će  JKP  „Komunalac“  obezbediti  kontejnere  u  Ostri  a  ukoliko  ne  bude  u 
mogućnosti dobiće finansijsku podršku iz gradskog budžeta.

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa odgovarao je Zoran Todosijević, načelnik 
Gradske uprave za finansije.

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je, sa 40 glasa za, i 19 glasova protiv, 
donela  sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o izvršenju budžeta grada Čačka za period 01.01.2010. godine do 
30.06.2010. godine, u teksu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

Predsednik Skupštine u 13 sati i 40 minuta odredio pauzu do 14 sati i 20 minuta.

* * *

Skupština je nastavila rad u 14 sati i 40 minuta.

ČETVRTA TAČKA: Predlog odluke o izmenama i dopunama odluke o budžetu 
                                   grada   Č  a  č  ka     za   2010.   godinu  

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Zoran Todosijević, načelnik 
Gradske uprave za finansije.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres u načelu.

U pretresu su učestvovali Duško Selaković, Jole Pešić, Mirjana Milenković, Dmitar 
Popović, Miladin Ristanović, Predrag Blagojević, Stojan Marković i Velimir Stanojević.

Duško Selaković je imao primedbu zbog velikog kreditnog zaduženja. Naglasio je da 
veća sredstva treba izdvojiti za stipendije studentima i učenicima. Mišljenja je da izdvajanja 
za jednokratnu pomoć građanima Gradonačelnik dodeljuje bez tačno utvrđenih kriterijuma, a 
sredstva za te namene su velika. Rekao je da su troškovi za rad gradskih uprava povećani, da 



je potrošena budžetska rezerva, a subvencije javnim preduzećima nikad veće. Smatra da je 
prioritet  grada da se izdvoji  parcela  za nove investicije.  Pitao  je da li  postoji  lokacija  za 
zatvoreni bazen. Naglasio je da se budžet ne sme puniti kaznama naplaćenim od građana. 
Pohvalio  je  povećanje  iznosa  namenjenog  za  vantelesnu  oplodnju.   Naveo  je,  da  je 
Odbornička grupa G17 plus - LDP podnela šest amandmana koje predlagač nije prihvatio i da 
neće glasati za ovu Odluku. 

Jole Pešić je rekao da su za usluge po ugovoru izdvojena velika sredstva i pitao je 
kako objasniti to što je rebalansom budžeta početna cifra osam miliona dinara, a budžet je šest 
miliona dinara. Primetio je izdvajanje za prevoz lica starijih od 65 godina iznosi 2,8 miliona 
dinara i  pitao da li  se kontroliše  rad preduzeća  „Autoprevoz“.  Smatra  da je cena karte  u 
gradskom prevozu dosta visoka i da se iz tog razloga ukidaju određene linije. Pitao je, zašto je 
za naknadu za rad zamenika predsednika Skupštine predviđen veći iznos za drugu polovinu 
godine od onog za prvih šest meseci. 

Mirjana Milenković  je  pitala  zašto  rebalansom budžeta  nije  umanjena  pozicija  za 
informisanje. Imala je primedbu, jer su uslovi za dobijanje studentskih i učeničkih stipendija 
takvi da mali broj njih može da ispuni te kriterijume. Podsetila je da kada je njena Odbornička 
grupa podnosila amandmane čiji je cilj bio obezbeđenje sredstava za rad Narodne kuhinje, to 
nije prihvaćeno, a sada su opredeljena sredstva za te namene. 

Dmitar Popović  je  mišljenja  da  će  se  novim kreditima  ući  u  spiralu  zaduživanja. 
Smatra da su prihodi morali biti povećani većim  angažovanjem Gradske uprave za lokalnu 
poresku administraciju, a ne povećanjem novih nameta za građane i firme. Smatra da se rad 
Gradske  uprave  za  lokalni  ekonomski  razvoj  sveo  na  kontrolu  cena,  umesto  na  izradu 
razvojnih projekata. Pitao je da li je grad podneo zahtev za rekonstrukciju fudbalskog stadiona 
„Borac“ koji je trebalo dostaviti Ministarstvu do 1. oktobra  ove godine, i predložio da se 
održi sednica Skupštine i donesu odluke neophodne za ovaj konkurs. Smatra da grad treba da 
ulaže  u  izgradnju  industrijskih  parkova  i  razvoj  privrednih  aktivnosti.  Subvencije  javnim 
preduzećima su sve veće, a na ovaj način menadžment tih preduzeća ne motiviše se da rešava 
finansijske  probleme.  Sredstva  namenjena  za  Dom za  stara  lica  potrošena  su  u  velikom 
procentu, pa je pitao da li je to za projekte i kada će se obezbediti lokacija za ovaj objekat.  
Mišljenja  je  da  gradonačelnik  treba  da  oformi  komisiju  koja  bi  odlučivala  o  socijalnim 
davanjima po unapred utvrđenim kriterijumima ili da taj posao u potpunosti preuzme Centar 
za socijalni rad. Izneo je stav njegove odborničke grupe koja neće glasati za ovu Odluku. 

Miladin Ristanović  je  naglasio  da  je  u  odnosu  na  prošlu  godinu  ostavaren  veliki 
napredak, da je kreditno zaduženje u iznosu jedne trećine od dozvoljenog . Rekao je da je vrlo 
malo utrošeno za projekat deponije „Duboko“ i da se treba odgovorno posvetiti realizaciji ove 
investicije. Takođe, treba pratiti rad JP „Rzav“ Arilje da ne bi došli u situaciju nestašice vode. 
Sugerisao je odbornicima da glasaju za ovu Odluku i predložio da im se dostavi informacija 
sa dinamikom plaćanja JP „Rzav“ Arilje, izveštaj o realizaciji izgradnje deponije „Duboko“, 
jer taj projekat neće biti završen do kraja godine i informacija da li ostaje pozicija Doma za 
stara lica.

Predrag Blagojević smatra da je jedan od gorućih problema grada odlaganje smeća, jer 
zbog  klizišta  deponija  „Duboko“  neće  uskoro  biti  u  funkciji.  Mišljenja  je  da,  ako  se 
subvencioniše JKP „Čačak“ Čačak, onda bi trebalo subvencionisati  i  građane koji nisu na 
sistemu daljinskog grejanja.



Stojan Marković je imao više primedbi jer postoji projekat za Dom starih lica ali nije 
pronađena lokacija, troškovi gradskih uprava za putovanja i materijala za rad su povećani, 
daju se subvencije javnim preduzećima, a pozicije za finansiranje izgradnje sportske hale u 
Preljini i Prijevoru nisu odvojene od pozicije za vrtić u Nemanjinoj ulici. Smatra da socijalnu 
pomoć ne treba da dodeljuje Gradonačelnik već Centar za socijalni rad. Potrebno je sanirati 
štetu od požara u Domu kulture. Podržao je ideju za rekonstrukciju gradskog stadiona, ali je 
podsetio da je dosta sredstava uloženo i za sportsku halu KK „Borac“ . 

Velimir Stanojević  je istakao da je ovo prvi rebalans budžeta u ovoj godini i da je 
planiran na realnim osnovama. Objasnio je da će se započeti radovi na niskonaponskoj mreži i 
adaptaciji  seoskih domova završiti.  Mišljenja je da treba finansirati  vantelesnu oplodnju i 
podržati  sve parove koji  ispunjavaju uslove Zavoda.  Neophodno je izdvojiti  i  sredstva za 
jednokratnu  pomoć jer  veliki  broj  građana ne  ostvaruje  pravo na  naknadu kod Centra  za 
socijalni rad. U vezi sa primedbama da je veliko zaduženje, naglasio je da se imovina grada 
znatno uvećala  kupovinom lokacije  „Tehnos“  i  Doma vojske. Radovi  na  sistemu „Rzav“ 
kasne  i ugovori se tek sad potpisuju jer je bilo prigovora na tender  pa od strane grada do 
kraja godine neće biti uplata. Izgradnja deponije „Duboko“ ne teče planiranim tokom ali se 
radi na sanaciji klizišta, pa očekuje ipak početak rada deponije krajem godine. Rekao je da se 
javna  preduzeća  subvencionišu  samo  kad  je  to  neophodno  za  nastavak  pružanja  usluga 
građanima.. Mišljenja je da treba iskoristiti pomoć Republike za rekonstrukciju stadiona FK 
„Borac“ jer će se stvoriti  uslovi za međunarodne utakmice a izvršena je konverzija pa su 
stadion i prateća infrastruktura u svojini grada. Naveo je ponudu Ministrarstva odbrane po 
kojoj bi grad dobio lokaciju Kasarne u zamenu za 135 stanova. Na taj način bi obezbedili 
prostor za izgradnju Doma za stara lica.

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa odgovarao je Zoran Todosijević, načelnik 
Gradske uprave za finansije. 

Pošto se u pretresu više niko nije javio za reč, Skupština je sa 39 glasova za, i 23 glasa 
protiv, donela Odluku u načelu.

Predsednik Skupštine je stavio na glasanje predlog odbornika Miladina Ristanovića da 
se  za  sledeću  sednicu  Skupštine   odbornicima  dostave  informacije  o  dinamici  realizacije 
projekata „Rzav“ i „Duboko“.

Skupština je, sa 56 glasova za, donela sledeće

Z a k lj u č k e

Da  JP  „Rzav“  Arilje  Skupštini  grada  Čačka  dostavi  informaciju  o  tome  šta  se  u 
narednom periodu može očekivati  u pogledu nastavka radova na sistemu „Rzav“ i gradnji 
brane Svračkovo, s obzirom na znatno kašnjenje na samom početku u odnosu na plan. 

Da JKP „Duboko“ Užice Skupštini grada Čačka dostavi informaciju o tome dokle se 
stiglo sa radovima na gradnji deponije i da li je u izgledu skoriji početak eksploatacije, jer 
nizak  procnat  realizacije  obaveza  grada  Čačka  u  ovu  investiciju   ukazuje  na  značajne 
probleme  i neizvesnost u pogledu završetka deponije.



Predsednik Skupštine je zatim stavio na glasanje predlog odbornika Dmitra Popovića 
da  se  održi  sednica  Skupštine  na  kojoj  će  se  doneti  neophodne  odluke  za  kandidovanje 
projekta rekonstrukcije stadiona FK „Borac“.

Skupština je, sa 55 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č  a k

Da se u četvrtak 30. septembra 2010. godine, održi hitna sednica Skupštine na kojoj će 
se doneti neophodne odluke  u vezi javnog poziva  za kandidovanje projekta   za finansiranje 
izgradnje, rekonstrukcije  i adaptacije Gradskog fudbalskog stadiona u Čačku.

* * *
U pretresu  u  pojedinostima  predsednik  Skupštine  je  obavestio  odbornike  da  je 

amandmane na Predlog odluke podnela odbornička grupa G 17+ - LDP.

* * *
Amandman 1. na član 4.  predlagač i pojedina nadležna radna tela nisu prihvatili, pa s 

obzirom na to Skupština se o njemu izjašnjava. Pitao je podnosioca amandmana da li ostaje 
pri podnetom amandmanu i da li želi da ga obrazloži.

Za reč  se  javio  Duško  Selaković,  predstavnik  podnosioca  amandmana  koji  je 
obrazložio podneti amandman. 

Dodatna objašnjenja dao je Zoran Todosijević, načelnik Gradske uprave za finansije. 

Prilikom izjašnjavanja 21 glas je bio za i 34 glasa protiv, pa Skupština nije prihvatila 
podneti amandman.

* * *
Amandman 2. na član 4.  predlagač i pojedina nadležna radna tela nisu prihvatili, pa s 

obzirom na to Skupština se o njemu izjašnjava. Pitao je podnosioca amandmana da li ostaje 
pri podnetom amandmanu i da li želi da ga obrazloži.

Za reč  se  javio  Duško  Selaković,  predstavnik  podnosioca  amandmana  koji  je 
obrazložio podneti amandman. 

Dodatna objašnjenja dao je Zoran Todosijević, načelnik Gradske uprave za finansije. 

Prilikom izjašnjavanja 17 glasova  je bilo za, 32 glasa protiv, uz 4 uzdržana glasa, pa 
Skupština nije prihvatila podneti amandman.

* * *
Amandman 3. na član 4.  predlagač i pojedina nadležna radna tela nisu prihvatili, pa s 

obzirom na to Skupština se o njemu izjašnjava. Pitao je podnosioca amandmana da li ostaje 
pri podnetom amandmanu i da li želi da ga obrazloži.

Za reč  se  javio  Stojan  Marković,  predstavnik  podnosioca  amandmana  koji  je 
obrazložio podneti amandman. 



Dodatna objašnjenja dao je Zoran Todosijević, načelnik Gradske uprave za finansije. 

Posle dodatnog  objašnjenja  Zorana  Todosijevića,  načelnika  Gradske  uprave  za 
finansije, u ime podnosioca amandmana Stojan Marković je povukao podneti amandman.

* * *
Amandman 4. na član 4.  predlagač i pojedina nadležna radna tela nisu prihvatili, pa s 

obzirom na to Skupština se o njemu izjašnjava. Pitao je podnosioca amandmana da li ostaje 
pri podnetom amandmanu i da li želi da ga obrazloži.

Za reč  se  javio  Stojan  Marković,  predstavnik  podnosioca  amandmana  koji  je 
obrazložio podneti amandman. 

Dodatna objašnjenja dao je Zoran Todosijević, načelnik Gradske uprave za finansije. 

Prilikom izjašnjavanja 21 glas je bio za i 33 glasa protiv, pa Skupština nije prihvatila 
podneti amandman.

* * *

Amandman 5. na član 4.  predlagač i pojedina nadležna radna tela nisu prihvatili, pa s 
obzirom na to Skupština se o njemu izjašnjava. Pitao je podnosioca amandmana da li ostaje 
pri podnetom amandmanu i da li želi da ga obrazloži.

Za reč  se  javio  Duško  Selaković,  predstavnik  podnosioca  amandmana  koji  je 
obrazložio podneti amandman. 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Za reč se javio Lazar Čikiriz, Dragan Andrić i Saša Obradović.

Lazar Čikiriz  je  podržao  odbornika  Duška  Selakovića  u  zalaganju  za  prosvetne 
radnike,  ali  je  istakao  da  se  za  Regionalni  centar  za  profesionalni  razvoj  zaposlenih  u 
obrazovanju izdvaja velika suma i da većina prosvetnih radnika ima sto sati profesionalnog 
usavršavanja, ali je problem u nedostatku dobrih seminara.

Dragan Andrić je rekao da je Odbornička grupa DS-SPO podržava ovaj amandman, 
jer će se na taj način poboljšati rad Regionalnog centra i omogućiti i zaposlenima u velikim 
gradskim školama da ispune sto sati stručnog usavršavanja. 

Saša Obradović je rekao da Čačak ispunjava redovno svoje  zakonske obaveze  prema 
obrazovanju, što  u nekim drugim lokalnim samoupravama  nije slučaj. 

Prilikom izjašnjavanja po podnetom amandmanu 19 glasova je bilo za i 37 glasova 
protiv, pa Skupština nije prihvatila podneti amandman.

* * *



Amandman 6. na član 4.  predlagač i pojedina nadležna radna tela nisu prihvatili, pa s 
obzirom na to Skupština se o njemu izjašnjava. Pitao je podnosioca amandmana da li ostaje 
pri podnetom amandmanu i da li želi da ga obrazloži.

Za reč  se  javio  Duško  Selaković,  predstavnik  podnosioca  amandmana  koji  je 
obrazložio podneti amandman. 

Dodatna objašnjenja dao je Zoran Todosijević, načelnik Gradske uprave za finansije. 

Prilikom izjašnjavanja 20 glasova  je bilo za i 38 glasova protiv, uz 4 uzdržana glasa, 
pa Skupština nije prihvatila podneti amandman.

Pošto se više niko nije javio za reč u pojedinostima, Skupština je sa 40 glasova za,   i 
24 glasa protiv, donela 

O D L U K U
O IZMENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O BUDŽETU

GRADA ČAČKA ZA 2010. GODINU,

u celini, u tekstu, koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

PETA TAČKA: Predlog     odluke     o     izmeni     odluke     o     javnom     zadu  ž  ivanju     grada   Č  a  č  ka  

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Zoran Todosijević, načelnik 
Gradske uprave za finansije.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se  niko nije javio za reč, Skupština je sa 39 glasova za, i 24 glasa protiv,  donela

O D L U K U
O IZMENI ODLUKE O JAVNOM ZADUŽIVANJU 

GRADA ČAČKA,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

ŠESTA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na izmene i dopune programa
                               poslovanja  JP “Gradac“  Čačak za 2010. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj  tački  dnevnog reda podneo je  Vojislav Ilić,  direktor  JP 
„Gradac“ Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.



U pretresu je učestvovao Slobodan Vujadinović koji je rekao da treba napraviti plan sa 
prioritetima za ulaganje u mesne zajednice i ukazao na loše stanje puteva u Konjevićima, koji 
su oštećeni zbog radova na kanalizacionoj, gasovodnoj i telekomunikacionoj mreži.

Na predlog predsednika Skupštine da se utvrdi kvorum, prebrojavanjem je utvrđeno da 
sednici prisustvuje 60 odbornika,  pa je konstatovao da Skupština može da nastavi rad jer 
postoji kvorum.

Pošto se u pretresu više niko nije javio za reč, Skupština je, sa 38 glasova za, 5 glasova 
protiv, uz 15 uzdržani glasova, donela 

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZMENE I DOPUNE PROGRAMA

POSLOVANJA JP „GRADAC“ ČAČAK ZA 2010. GODINU,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

SEDMA TAČKA: Predlog izmena i dopuna programa obavljanja i razvoja komunalne
                               delatnosti za 2010. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj  tački  dnevnog reda podneo je  Vojislav Ilić,  direktor  JP 
„Gradac“ Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres u načelu.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 38 glasova za, uz 15 uzdržanih glasova, 
donela akt u načelu. 

Zatim je predsednik Skupštine otvorio pretres u pojedinostima i obavestio odbornike 
da nema podnetih amandmana.

Za reč se javio Stanko Starčević koji je podsetio da  su iz Mesne zajednice „Ljubić“ 
već dva puta dostvljali zahtev JP „Gradac“ kojim je traženo da se uradi ulična rasveta u toj 
Mesnoj zajednici i pitao je da li su u JP „Gradac“ upoznati da neka firma postavlja ulične 
svetiljke i naplaćuje te usluge od građana po veoma visokim cenama. 

Na pitanje i primedbu iznetu u toku pretresa odgovorio je Vojislav Ilić, direktor JP 
„Gradac“ Čačak.

Pošto se u pretresu više niko nije javio za reč, Skupština je, sa 37 glasova za, uz 20 
uzdržani glasova, donela 

IZMENE I DOPUNE PROGRAMA OBAVLjANjA I RAZVOJA
KOMUNALNE DELATNOSTI ZA 2010. GODINU,

u celini, u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.



Izmene i dopune programa su sastavni deo ovog zapisnika. 

OSMA TAČKA: Predlog izmena i dopuna programa uređivanja građevinskog 
                             zemlji  š  ta     za   2010.   godinu  

Uvodno izlaganje po ovoj  tački  dnevnog reda podneo je  Vojislav Ilić,  direktor  JP 
„Gradac“ Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres u načelu.

U pretresu je učestvovao Rade Vlastelica koji je pitao dokle se stiglo sa realizacijom 
Generalnog  urbanističkog  plana  i  da  li  će  ortofoto  snimak  biti  dostupan  svim  javnim 
preduzećima. 

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa odgovarao je Vojislav Ilić, direktor JP 
„Gradac“ Čačak.

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je sa 38 glasova za, uz 24 uzdržana 
glasa, donela akt u načelu.

Zatim je predsednik Skupštine otvorio pretres u pojedinostima i obavestio odbornike 
da nema podnetih amandmana.

Pošto se niko  nije javio za reč, Skupština je, sa 38 glasova za, uz 22 uzdržana glasa,  
donela 

IZMENE I DOPUNE PROGRAMA UREĐIVANJA
GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA ZA 2010. GODINU,

u celini u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Izmene i dopune programa su sastavni deo ovog zapisnika. 

DEVETA TAČKA: Predlog izmena i dopuna programa izgradnje i održavanja
                                javnih puteva i ulica za 2010. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj  tački  dnevnog reda podneo je  Vojislav Ilić,  direktor  JP 
„Gradac“ Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu je učestvovao Rade Vlastelica koji je pitao koliko iznosi dug preduzeća 
prema izvođačima i kada će biti saniran put prema Rajcu. 

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa odgovarao je Vojislav Ilić, direktor JP 
„Gradac“ Čačak.

Pošto se u pretresu više niko nije javio za reč, Skupština je, sa 39 glasova za, 1 glas 
protiv, uz 21 uzdržani glas, donela akt  u načelu.



Pošto se više niko nije javio za reč i nije bilo podnetih amandmana, Skupština je sa 38 
glasova za, 1 glasom protiv, uz 23 uzdržana glasa, donela

IZMENE I DOPUNE PROGRAMA IZGRADNJE I ODRŽAVANJA
JAVNIH PUTEVA I ULICA ZA 2010. GODINU,

u celini, u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Izmene i dopune programa  su sastavni deo ovog zapisnika. 

***

Predsednik  Skupštine  je  u  skladu  sa  članom  157.  Poslovnika  o  radu  Skupštine 
prekinuo sednicu u 17 sati i  50 minuta i  nastavak zakazao za ponedeljak  27. septembra 
2010. godine,  sa početkom u 10 časova.

***

38. sednica Skupštine grada nastavila je rad 27. septembra  2010. godine, sa početkom 
u 10 sati i 15 minuta.

Sednicom predsedava predsednik Skupštine, Veljko Negovanović.

Predsednik Skupštine je obavestio odbornike da nastavku sednice, prema obaveštenju 
koje je dobio od Stručne službe Skupštine, prisustvuje  66 odbornika. 

Skupština  je  opravdala  odsustvo  sa  sednice  odborniku  Stojanu  Markoviću  i  članu 
Gradskog veća Vladanu Savićeviću, koji su prijavili da  nisu  u mogućnosti da prisustvuju 
današnjoj sednici Skupštine.

Zatim se prešlo na rad po preostalim tačkama dnevnog reda.

DESETA TAČKA: Informacija o rešavanju problema priključka ulice na kružni 
          tok u naselju Konjevići i radovima u ulici Đorđa Tomaševića

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podneo  je  Vojislav  Ilić,  direktor  JP 
„Gradac“ Čačak.
 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu je učestvovao Slobodan Vujadinović  koji je rekao da je predložio da se ova 
tačka  uvrsti  u  dnevni  red  za  današnju  sednicu,  jer  veliki  broj  građana  Konjevića  nema 
mogućnost  uključenja u ulicu Đorđa Tomaševića.  Smatra da Dom u Konjevićima,  koji je 
imovina grada, treba srušiti i po hitnom postupku izmeniti Regulacioni plan, što će omogućiti 
nesmetano funkcionisanje saobraćaja u kružnom toku raskrsnice. 

Pošto se više  niko nije javio za reč, Skupština je, sa 61 glasom za, 1 glasom protiv, uz 4 
uzdržana glasa,  donela sledeći



Z a k lj u č a k

Usvaja  se  Informacija  o  rešenju  problema  priključka  ulice   na  kružni  tok  u 
Konjevićima i radovima u ulici Đorđa Tomaševića.

U cilju  rešenja  problema  povezivanja  dela  Konjevića  koji  se  nalazi  severno  od 
kružnog toka (oko crkve) potrebno je što pre, po mogućstvu i pre usvajanja plana generalne 
regulacije ovog područja, izvesti uključivanje još jedne  lokalne saobraćajnice u kružni tok.

Materijal  je sastavni deo ovog zapisnika. 

JEDANAESTA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku Upravnog
                                          odbora JKP „Moravac“ Mrčajevci o cenama vode

Objedinjeno uvodno izlaganje po 11, 12. i 13.  tački dnevnog reda podneli su Goran 
Vidojević, direktor JKP „Moravac“ Mrčajevci i Vlajisav Papić načelnik Gradske uprave za 
lokalni ekonomski razvoj.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu  su  učestvovali  Dragan  Andrić,  Miloš  Marić,  Miodrag  Rajičić,  Predrag 
Blagojević, Miladin Ristanović, Rade Vlastelica, Branislav Lazović i Dragan Vučetić.

Dragan Andrić je naveo da je prilikom izjašnjavanja  Korisničkog saveta javnih službi 
po ovoj tački dnevnog reda, 1 glas bio za, i 4 glasa protiv donošenja ove Odluke. 

Miloš Marić je zatražio od predsednika Korisničkog saveta da obrazloži odluku tog 
radnog tela. Mišljenja je da ovo povećanje cena neće opteretiti poljoprivredne proizvođače. 
Ukazao je da je stočni pijac u Mrčajevcima zatvoren, jer ne ispunjava uslove za rad. Postavio 
je odborničko pitanje, koliko  pijaca  u  Srbiji  ispunjava uslove  za  rad  koje  traže  nadležne 
inspekcije. 

Dragan Andrić je obrazložio stav Korisničkog saveta javnih službi.

Miodrag Rajičić  je  rekao  da  ni  jedno  povećanje  cena  nije  popularno,  ali  zbog 
normalnog  funkcionisanja  u  vodosnabdevanju  treba  usvojiti  povećanje  od  6%,  koliko  je 
država dozvolila, što neće bitnije uticati na budžet građana. 

Predrag Blagojević je naglasio da u Memorandumu Vlade stoji da se cene  „mogu“ 
povećavati i pitao je zašto se povećavaju i cene pijačnih usluga kada za to nema osnova. 

Miladin Ristanović  je  istakao nedoslednost  Korisničkog saveta  javnih službi  jer  je 
prilikom razmatranja Odluke o povećanju cene vode JP „Rzav“ Arilje i povećanja pijačnih 
usluga JKP „Komunalac“ bio za, a sada je protiv povećanja cena. Mišljenja je da ovu Odluku 
treba usvojiti, a da ubuduće treba voditi kvalitetniju politiku cena. 

Rade Vlastelica je pitao da li Memorandum Vlade treba poštovati ili ne, jer prilikom 
odlučivanja o povećanju cene za vodu i grejanje u Čačku povećanje je bilo preko 6% koliko 
predviđa Memorandum. 



Branislav Lazović  je,  navodeći  primer  Jagodine,  pitao  kako  u  drugim  gradovima 
funkcionišu  javna  preduzeća  sa  najnižim  cenama  usluga, dok  javna  preduzeća  u  Čačku, 
izuzev JKP „Moravac“ Mrčajevci,  posluju sa gubitkom. Smatra da tu nešto nije u redu i 
dodao da je povećanje cena od 6% trebalo primeniti u slučaju JKP „Vodovod“ i JKP „Čačak“. 

Dragan Vučetić je rekao da opozicija nema većinu članova ni u jednom radnom telu 
Skupštine, pa tako ni u  Korisničkom savetu javnih službi, što znači da su protiv povećanja 
cena glasali i predstavnici vlasti. Naveo je da se u budžetu grada malo sredstava izdvaja za 
poljoprivredu, za osiguranje i udruženja poljoprivrednika i podsetio da ni jedan amandman 
opozicije nije prihvaćen. 

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa, odgovarao je Vlajisav Papić, načelnik 
Gradske uprave za lokalni ekonomski razvoj.

Pošto se više  niko nije javio za reč, Skupština je sa 40 glasova za,  23 glasa protiv, uz 
4 uzdržana glasa,   donela 

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG ODBORA

JKP „MORAVAC“ MRČAJEVCI O CENAMA VODE,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

DVANAESTA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku Upravnog
                                         odbora     JKP   „  Moravac  “   Mr  č  ajevci     o     cenama     usluga     izno  š  enja  
                                         i deponovanja kućnog smeća u Mrčajevcima

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se u pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije javio za reč, Skupština je sa  
40 glasova za, 22 glasa protiv, uz 4 uzdržana glasa, donela

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG ODBORA
JKP „MORAVAC“ MRČAJEVCI O CENAMA USLUGA IZNOŠENJA

I DEPONOVANJA KUĆNOG SMEĆA U MRČAJEVCIMA,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

TRINAESTA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku Upravnog
                                        odbora JKP „Moravac“ Mrčajevci o cenama pijačnih usluga



Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu je učestvovao  Tomo Milošević  koji je primetio da se u obrazloženju za 
povećanje cena usluga uvek  navode isti razlozi, troškovi za sijalice, baždarenje vage, blokovi 
za usluge, pa je tražio pojašnjenje. 

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa, odgovarao je Goran Vidojević, direktor 
JKP „Moravac“ Mrčajevci.

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je sa 40 glasova za, 22 glasa protiv,  uz  
3 uzdržana glasa, donela 

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG ODBORA
JKP „MORAVAC“ MRČAJEVCI O CENAMA USLUGA IZNOŠENJA

I DEPONOVANJA KUĆNOG SMEĆA U MRČAJEVCIMA,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

ČETRNAESTA TAČKA: Predlog     re  š  enja     o     razre  š  enju     odnosno     izboru     dva   člana  
                                           Komisije za kadrove i  mandatno-imunitetska pitanja

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podnela  je  Svetlana  Mladenović, 
predsednik Odborničke grupe „Radikali Čačka“.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu su učestvovali Radosav Pašajlić, Rade Vlastelica i Jole Pešić.

Radosav Pašajlić je pitao kada je potpisan novi koalicioni sporazum i da li postoji  
sukob interesa u slučaju Raška Sretenovića, jer je on član dva Upravna odbora, a sada i član 
Komisije.  Naveo je da  su odbornici  novoformirane  Odborničke grupe „Radikali  Čačka“ 
isključeni  članovi  Srpske radikalne  stranke,  jer  su svoj  lični  interes  stavili  ispred interesa 
stranke. 

Rade Vlastelica je podsetio da su odborničke grupe, prilikom izbora članova u radna 
tela, dobile srazmeran broj članova, pa je predložio da na isti način i nova Odbornička grupa 
učestvuje u radnim telima. 

Jole Pešić  je tražio da sekretar Skupštine odgovori da li Odbornička grupa „Radikali 
Čačka“ može da zadrži članstvo u radnim telima. 

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je sa 38 glasova za, 4 glasa protiv,  uz 
16 uzdržanih glasova, donela 

REŠENJE 
O RAZREŠENJU ODNOSNO IZBORU DVA ČLANA KOMISIJE

ZA KADROVE I MANDATNO-IMUNITETSKA PITANJA,



tako što se  razrešavaju Miladin  Subotić  i  Saša Trifunović,  a  imenuju  Raško Sretenović  i 
Milisav Pavlović

Rešenje je sastavni deo zapisnika.

PETNAESTA  TAČKA:   Predlozi Komisije za kadrove i mandatno 
                                          imunitetska     pitanja  

Uvodno izlaganje  po ovoj  tački  dnevnog reda  podnela  je  Ranka Plaznić,  zamenik 
predsednika Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja.

   1  Predlog rešenja o razrešenju odnosno imenovanju predsednika Upravnog
       odbora Ustanove Umetnička galerija „Nadežda Petrović“ Čačak

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se  niko  nije  javio  za  reč  u  pretresu,  Skupština  je  sa  36  glasova  za,  uz  16 
uzdržanih glasova, donela

REŠENJE
O RAZREŠENJU ODNOSNO IMENOVANJU PREDSEDNIKA UPRAVNOG

 ODBORA USTANOVE UMETNIČKA GALERIJA 
„NADEŽDA PETROVIĆ“ ČAČAK,

tako što razrešava Katarina Grujović, a imenuje Milan Čakajac.

* * *
2. Predlog rešenja o razrešenju odnosno imenovanju predsednika Upravnog 

               odbora Ustanove „Turistička organizacija Čačka“

Predsednik Skupštine je zatim, otvorio pretres, a pošto se u pretresu niko nije javio za 
reč, predsednik Skupštine je stavio na glasanje Predlog rešenja.

Skupština je, sa 36 glasova za, uz 14 uzdržanih glasova, donela

REŠENJE 
O RAZREŠENJU ODNOSNO IMENOVANJU PREDSEDNIKA

UPRAVNOG ODBORA USTANOVE
 „TURISTIČKA ORGANIZACIJA ČAČKA“

tako što se razrešava Dragan Milovanović, a imenuje Jovan Dakić.

* * *
3. Predlog rešenja  o razrešenju odnosno imenovanju jednog člana  Školskog

         odbora OŠ „Ratko Mitrović“ Čačak



Skupština je, sa 39 glasova za, uz 20 uzdržanih glasova, donela

REŠENJE
O RAZREŠENJU ODNOSNO IMENOVANJU 

JEDNOG ČLANA ŠKOLSKOG ODBORA
 OŠ „RATKO MITROVIĆ“ ČAČAK

tako što se razrešava Snežana Azanjac, a imenuje Svetlana Simović.

Sva rešenja su sastavni deo zapisnika.

ŠESNAESTA TAČKA: A) Nacrt odluke o uvođenju samodoprinosa za Mesnu
                                              zajednicu Rošci

B) Predlog odluke o raspisivanju referenduma  radi donošenja
     Odluke o uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Rošci

     V) Predlog odluke o obrazovanju Komisije za sprovođenje referenduma
          u Mesnoj zajednici Rošci

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podnela  je  Nadežda  Vuksanović, 
načelnik Gradske uprave za opšte i zajedničke poslove.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč u pretresu, Skupština je sa 52 glasa za, utvrdila

A) PREDLOG ODLUKE O UVOĐENJU SAMODOPRINOSA ZA MESNU 
                ZAJEDNICU ROŠCI,

Skupština je sa 53 glasa za, donela

B)  ODLUKU O RASPISIVANJU REFERENDUMA RADI DONOŠENJA
               ODLUKE O UVOĐENJU SAMODOPRINOSA ZA MESNU 
                ZAJEDNICU ROŠCI,

Skupština je sa 55 glasova za, donela

V) ODLUKU O OBRAZOVANJU KOMISIJE ZA SPROVOĐENJE 
                REFERENDUMA U MESNOJ ZAJEDNICI ROŠCI,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Materijal   je sastavni deo ovog zapisnika. 

SEDAMNAESTA TAČKA: Odbornička pitanja i odgovori

Predsednik Skupštine  je  obavestio  odbornike  da  nema  dostavljenih  odgovora  na 
postavljena odbornička pitanja. 



Zatim su odbornici postavljali nova odbornička pitanja.

Za  reč  se  javio  Hranislav  Mijailović  je  postavio  odborničko  pitanje  zbog  čega  je 
neredovan  i  povremen  autobuski  saobraćaj  na  relaciji  Čačak-Vujetinci.  Istovremeno  je 
primetio da na pitanja koja postavljaju pojedini odbornici nema odgovora i podsetio da još 
uvek nije dobio odgovor na pitanje postavljeno u martu mesecu.

Jole Pešić je imao primedbu, jer nije dobio odgovor na postavljeno pitanje u februaru 
ove godine, pa je ponovio koliko je sredstava opredeljeno u budžetu grada za infrastrukturu 
ulica od 2005. do 2009. godine, koliko je procentualno za svaku godinu bilo punjenje budžeta 
i koliko je dobio JP „Gradac“.  Takođe je pitao, zašto je ukinuta autobuska linija na relaciji 
Sloboda – Trnava pored „Gurmana“ i kada će biti ponovo uvedena. 

Miodrag Rajičić je postavio pitanje generalnom direktoru Čačanske banke zašto je u 
Filijali banke u Mrčajevcima ukinut rad subotom. 

Radoslav Pašajlić je pismeno podneo sledeća odbornička pitanja: 

„Kada je potpisan novi koalicioni sporazum sa novom odborničkom grupom?

 Da li se može smatrati sukobom interesa da odbornik Raško Sretenović, pored toga 
što je  i  dalje  član  dva Upravna odbora i  to  Upravnog odbora SC „Mladost“  i  Turističke 
organizacije  Čačka,  obavlja  dužnost  člana  Komisije  za  kadrove  i  mandatno-imunitetska 
pitanja, što se iz navedenog da videti da obavlja ukupno četiri funkcije?

 Traži da mu se dostavi spisak svih članova upravnih i nadzornih odbora u javnim 
preduzećima i ustanovama, čiji je osnivač Skupština grada Čačka.“

Miroslav Jojić je izjavio da podnosi ostavku na funkciju odbornika, pa je Skupština 
konstatovala da Miroslavu Jojiću prestaje mandat odbornika.

Nada Damljanović se u ime Odborničke grupe Nove Srbije zahvalila Miroslavu Jojiću 
na dugogodišnjoj saradnji.

***

Predsednik Skupštine  je,  zatim,  s  obzirom  da  je  dnevni  red  za  današnju  sednicu 
iscrpljen, zaključio trideset osmu sednicu Skupštine u 11 sati i 35 minuta.

Ceo tok sednice Skupštine  je snimljen.

SKUPŠTINA GRADA ČAČKA
Broj: 06-71/10-I

24. i 27. septembar  2010. godine 

          SEKRETAR                                                                            PREDSEDNIK
Skupštine grada Čačka,                                            Skupštine grada Čačka,
  Ljubodrag Petković                                                                          Veljko Negovanović

Zapisnik sa 38. sednice usvojen je na 40. sednici Skupštine grada, održanoj 24. i 26. 
novembra 2010. godine.
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